
 

 

Acta de la reunió dimecres 13 d’octubre de 2021 a les 

20:00 hores per videoconferència amb Google Meets 

 

Assistents: 

 

Gemma Climent 

Alicia Arévalo 

Sandra Campderros 

Marta Conesa 

Ada Liarte 

Oscar Clemente 

Sergi Bas 

Isaac Rosa 

Meritxell Aguilar 

Joan Pons 

Montse Peris 

 

Ordre del dia: 

- Breu resum del funcionament de la reunió. 

- Grup 8 a 12 anys. Eliminar, mantenir. Modificació d'horaris. 

- Mètodes de pagament i inscripcions. Altres bancs. 

- Promoció de les nostres activitats, suggeriments. 

- Negociacions amb la federació. 

- Entrenaments federatius, competicions i col·laboracions. 

- Compra de tatami. 

- Eleccions junta general. 

- Torn de preguntes i suggeriments. 
 
Acords: 
 
Després de tots els suggeriments i propostes que han aportat els diversos socis i 

sòcies del Club, ens posem d’acord en prendre les mesures següents: 

 

- Eliminar el grup de 8 a 12 anys, traslladar a les alumnes d'11 anys al grup d’adults i 

als de 8 anys al grup d'iniciació. 

- Modificar horaris: 

El grup de 4 a 8 anys de 17.00 a 18.00. Descans de 30 minuts, per si algú vol 

comentar algun tema sobre les classes. 

Grup adults de 18.30 a 19.30, grup defensa personal 19.30 a 20.30. 

 



- El club demana que les sòcies i socis facin una transferència al club de la quota de 

30€ del més d’octubre o pagament en metàl·lic, fins que pugui solucionar el problema 

amb el banc. 

- El club es compromet a promoure entrenaments conjunts amb altres clubs, mínim 1 

al mes en diferents clubs. Per a no coincidir amb altres activitats del poble, 

s’organitzaran sempre que es pugui els diumenges al matí. També, en cas de 

competidors federats, es publicaran circulars per a poder assistir a entrenaments i 

competicions de la federació. 

- Sempre que l’ajuntament doni el vistiplau el club, amb l’ajuda de les sòcies i socis, 

durant les competicions i/o entrenaments oferirà refrigeris i aperitius als assistents. 

- Aprofitant la bona ubicació, espais i facilitat d’aparcament, el club oferirà a la 

federació la organització d’esdeveniments esportius. 

- Per a poder organitzar les diferents activitats proposades, s’accepta invertir els 

estalvis del club en la compra de 37 planxes de tatami. 

- Per augmentar els estalvis del club, s’organitzarà un sorteig, mitjançant la venta de 

bitllets, oferint un sopar per valor de 100€ al restaurant Can Colomé. 

- El club comenta la necessitat de fer eleccions. L’actual coordinador del club, Miquel, 

proposa presentar-se com a President, per tal d’agilitzar tràmits. 

 

Fi de la reunió a les 20:46 hores. 

 

Agraïm als socis i sòcies la seva assistència, col·laboració i recolzament. 


